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Wczoraj wieczorem Giallorossi zawitali do Riscone di Brunico, gdzie

rozpoczęli dziś przed południem obóz przygotowawczy do nowego sezonu.

Jeszcze przed treningiem odbyła się konferencja prasowa z udziałem

Rudiego Garcii.

 

- Na razie nie mogę odpowiadać we włoskim.

 

Twoje pierwsze wrażenia? Jaką pracę chcesz wykonać z drużyną?

- Mam dobre wrażenia jeśli chodzi o jakość pracy i profesjonalizm kultury pracy, jak

panuje w Romie.

 

Spodziewałeś się takiego przyjęcia, z protestami? Może to mieć wpływ na

pracę?

- Ci, którzy krytykują klub i zawodników nie mogą być kibicami Romy. Kiedy kochasz

swój zespół, klub, musisz starać się zachęcać graczy. W najgorszym wypadku są

kibicami Lazio.

 

Dla Osvaldo może stanowić problem dalsza praca w takich warunkach?

- Mamy wiele milionów kibiców na świecie, którzy pozwalają nam pracować w

spokoju. To niczego nie zmienia dla żadnego z graczy z mojej kadry. Gracz

potrzebuje zaufania i bardziej przyjemnie byłoby mieć tutaj naszych prawdziwych

kibiców.

 

Spodziewasz się więcej nowych graczy?

- Mamy czas, sezon zaczyna się 25 sierpnia. Mamy siedem tygodni na

przygotowania. To prawda, że im szybciej przyjdą nowi, tym łatwiej będzie się im

zintegrować. Mamy czas.

 

Spodziewasz się, że gracze wystawieni w mercato jak Marquinhos czy
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Osvaldo mogą zostać?

- Na tą chwilę są z nami, zobaczymy, co się wydarzy. Ze względów sportowych

chciałbym zatrzymać wszystkich najlepszych, ale jeśli ktoś odejdzie, zostanie

zastąpiony.

 

4-3-3 będzie ustawieniem na ten sezon?

- To będzie jeden z systemów, z których będziemy korzystać. Być może będzie to

preferowana taktyka, jednak zawodnicy muszą być zdolni do gry w różnych

systemach. Tak od początku meczu, jak i w jego trakcie.

 

Nakładasz specjalne zasady? Zaproponujesz radę z piątką graczy?

- Mówiłem już o tym na mojej pierwszej konferencji. Kiedy żyjesz we wspólnocie,

zasady postępowania są obowiązkowe. Jeśli chodzi o radę zespołu, będę robił to, co

robiłem zawsze. Chcę widzieć graczy żyjących i rozwijających się z grupą w szatni,

którzy rozumieją, kto jest prawdziwym liderem. Myślę, że po zakończeniu

zgrupowania będzie 3, 4, 5, 6 uprzywilejowanych graczy do rozmów.

 

De Sanctis i Skorupski to bramkarze, których chciałeś?

- Skorupski przybędzie jutro. To bramkarz o wielkim talencie, więc nieco młody i

niedoświadczony. Mamy dwóch bramkarzy wysokiego poziomu, Lobonta i Julio

Sergio. Chcemy znaleźć bramkarza, który będzie numerem jeden.

 

Ten, kto krytykuje jest kibicem Lazio?

- Nie powiedziałem, że są kibicami Lazio, w najgorszym razie są kibicami Lazio. Jeśli

jesteś kibicem Roma, nie krytykuj jej.

 

Obiecujesz osiągnąć wyniki w tym sezonie?

- Rozumiem, że kibicem nie są zadowoleni z wyników, zwłaszcza z tych z zeszłego

sezonu, to normalne. To jednak nie powinno wpływać na szacunek dla klubu i

graczy.
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Co myślisz o Strootmanie i Gervinho?

- Nie mogę oceniać tej dwójki, w przeciwnym razie musiałbym to robić pod adresem

wszystkich graczy, którymi się interesujemy.

 

Jak można wykorzystać Pjanica?

- To świetny piłkarz, bardzo techniczny. Widziałem go wiele razy w Lyonie, gdy grał

przeciwko mnie. Potrafi otworzyć sytuacje w ofensywie i wykonać decydujące

podania. To gracz, który może grać w środku pola, ofensywny.

 

Mercato według twoich wskazówek czy chcesz czegoś, czego nie możesz

mieć? De Rossi jest dla ciebie zbywalny czy niezbywalny?

- Jeśli chodzi o mercato, pracujemy z Sabatinim razem, zawsze się ze mną

konsultuje. Wiemy jakich graczy potrzebujemy, tak jak i wy, którzy często o tym

mówicie. De Rossi jest wielkim graczem i lepiej mieć go u nas niż pozwolić odejść.

Rozegrał bardzo dobry Puchar Konfederacji, potrzebuje odpoczynku.

 

Znalazłeś cokolwiek, co zaskoczyło ciebie pozytywnie i coś, co się nie

podobało?

- Zobaczcie, gdzie jesteśmy dzisiaj, na boisku dla dzieci, to znak dobrego klubu. Nie

ma rzeczy, które mnie rozczarowały, ale zawsze można się poprawić. Można zrobić

krok do przodu na każdym poziomie.
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